
Οι  μάσκες  έπεσαν  στην
Εκτελεστική  Γραμματεία  της
ΟΤΟΕ : Δεν βλέπουν ανάγκη για
αγωνιστικές κινητοποιήσεις
Την  Πέμπτη  6/6/2019,  συνεδρίασε  η  Εκτελεστική
Γραμματεία της ΟΤΟΕ, μετά από αίτημα των 5 συλλόγων
που δραστηριοποιούνται στην Τράπεζα Πειραιώς (ΣΕΤΑΠ,
ΣΕΥΤΠΕ, ΓΕΝΙΚΗΣ, ΕΝΩΤΙΚΟΣ, ΕΤΒΑ).

Ο  αντιπροσωπευτικός  ΣΕΤΠ  που  διαφοροποιήθηκε  από
τους άλλους συλλόγους είχε αξιοπρόσεκτη απουσία και
από τις κινητοποιήσεις.

Η πλειοψηφία της ΟΤΟΕ (ΔΗΣΥΕ) χαρακτήρισε «υπεύθυνη»
την απεργοσπαστική στάση του ΣΕΤΠ.

Όσα  ακούσαμε  σε  αυτή  τη  συνεδρίαση,  ήταν
αποκαλυπτικά του τρόπου που σκέπτεται η ΔΗΣΥΕ, η
παράταξη που πανηγύριζε την πρωτιά της στο συνέδριο
της ΟΤΟΕ, πριν από μερικούς μήνες.

Την ώρα που ο κλάδος δέχεται τη μεγαλύτερη επίθεση,
μια επίθεση που συνιστά ευθεία απειλή για τις θέσεις
εργασίας, η ΟΤΟΕ ποιεί την νήσσαν, και δεν βλέπει
λόγο  για  κλιμάκωση  των  κινητοποιήσεων.  Βαφτίζει
«ρεαλισμό» και «υπεύθυνη στάση» τον ενδοτισμό και
την υποχώρηση.

Η αποδοχή των σχεδιασμών της τράπεζας για μείωση του
προσωπικού, αποτελεί στρατηγική υποχώρηση.

«Η απεργία δεν είναι αυτοσκοπός» (!!!) μας είπαν.
«Είναι ένα μέσο για να επιτύχουμε τον σκοπό μας»
(!!!)

https://www.redtopia.gr/%ce%bf%ce%b9-%ce%bc%ce%ac%cf%83%ce%ba%ce%b5%cf%82-%ce%ad%cf%80%ce%b5%cf%83%ce%b1%ce%bd-%cf%83%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b5%ce%ba%cf%84%ce%b5%ce%bb%ce%b5%cf%83%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ae-%ce%b3%cf%81%ce%b1/
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https://www.redtopia.gr/%ce%bf%ce%b9-%ce%bc%ce%ac%cf%83%ce%ba%ce%b5%cf%82-%ce%ad%cf%80%ce%b5%cf%83%ce%b1%ce%bd-%cf%83%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b5%ce%ba%cf%84%ce%b5%ce%bb%ce%b5%cf%83%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%ae-%ce%b3%cf%81%ce%b1/


Δεν μας είπε όμως, η πλειοψηφία της ΟΤΟΕ, ποιος
θεωρεί ότι είναι ο σκοπός μας.

Να μην φύγει κανείς από την Τράπεζα ή να διώξει η
Τράπεζα όσους θέλει;

Μας είπαν ότι είναι «ουτοπικό» και «λαϊκίστικο» το
αίτημα να μην φύγει κανείς.

Μέλημά  τους,  όσων  αυτοχαρακτηρίστηκαν  «ρεαλιστές»
είναι η εξασφάλιση της «εθελοντικής συμμετοχής στο
νέο σχήμα».

Αυτοί που πριν από δύο μήνες διατείνονταν ότι με την
υπογραφή της κλαδικής ΣΣΕ, διασφαλίζονται οι θέσεις
εργασίας,  ξεδιάντροπα  τώρα,  μας  ενημερώνουν  ότι
«διασφαλίζεται η εργασία γενικά». Στην Intrum!!!

Να υποθέσουμε ότι οι 4,5 ώρες διαπραγμάτευσης της
ΟΤΟΕ με την Τράπεζα Πειραιώς αφορούσαν τη διασφάλιση
της εργασίας στην Intrum μέχρι τη λήξη της κλαδικής;

Οι εκπρόσωποι του ΣΕΤΑΠ στην Εκτελεστική Γραμματεία
της ΟΤΟΕ, ο Πρόεδρος και εκλεγμένος με τη ΔΗΣΥΕ και
η Γ.Γ. και εκλεγμένη με τη ΔΑΚΕ εναρμονίστηκαν με τη
γραμμή της πλειοψηφίας της ΟΤΟΕ.

Συνάδελφοι,

Είναι πλέον σαφές σε όλους μας ότι η παραμονή μας
στην  τράπεζα  έρχεται  σε  ευθεία  σύγκρουση  με  τη
συμφωνία της τράπεζας με την Intrum.

Η  Αγωνιστική  Κίνηση  έχει  υποστηρίξει  σε  όλα  τα
όργανα την ανάγκη για κλιμάκωση των κινητοποιήσεων,
ώστε κανείς εργαζόμενος να μην χάσει τη δουλειά του.

Τώρα  γίνεται  ξεκάθαρο,  πιο  πολύ  από  ποτέ,  πόσο
σημαντικός  είναι  ο  συσχετισμός  στα  Δ.Σ.  των
συλλόγων. Από αυτό κρίνεται αν οι σύλλογοι θα είναι



όργανα υπεράσπισης των συμφερόντων μας ή μακρύ χέρι
της εργοδοσίας.

Στις εκλογές του ΣΕΤΑΠ που ξεκινούν τη Δευτέρα 10/6
να κάνουμε εκείνη την επιλογή που διασφαλίζει τα
συμφέροντά μας.

Κρίνεται το μέλλον μας και το μέλλον της δουλειάς
μας.

Σε καλούμε να δώσεις φωνή με την ψήφο σου στην
Αγωνιστική Κίνηση

Ψήφισε αγωνιστικά – Ψήφισε Αγωνιστική Κίνηση


